
Succesfactoren die een bijdrage hebben geleverd aan het positieve eindresultaat.
> De AHV heeft een actief bestuur en een groep actieve vrijwilligers. Zij konden de meerwaarde van
de hengelsportvereniging aantonen voor de gemeente, o.a. verenigingscontroleurs, SAMENvissen,
opruimacties (Vang5), Visplan voor de wateren, etc.
> De AHV heeft een regulier overleg met de gemeente voor het opstellen van het visplan en het
vernieuwen van de huurovereenkomst. Door deze goede contacten werd de AHV meerdere keren
op de hoogte gehouden over wat er speelde. Ook heeft de AHV bijgedragen aan het opstellen van
een reactie richting de Wethouder.
> Intern een goede samenwerking tussen de AHV (bestuurders en andere betrokken vrijwilligers)
SVN en SMWN in de aanloop en tijdens het proces. 

1e initiatiefvoorstel door PvdD ingediend bij de Commissie Duurzaamheid &
Circulaire economie. 
Zie bijlage 1.

TIJDSLIJN 

13-01-23

De AHV ontvangt een e-mail van de gemeente Amsterdam t.w. Jaëla Arian17-01-23

Verloop ingediend initiatiefvoorstel  Amsterdam
veilige haven voor vis door de Partij voor de Dieren

bij gemeente Amsterdam 

In januari 2023 heeft de Partij voor de Dieren (PvdD) het initiatiefvoorstel Amsterdam veilige
haven voor vis ingediend. Augustus 2023 hebben zij een gewijzigd initiatiefvoorstel
ingediend. Beide voorstellen zijn eerst behandeld door de commissie van Duurzaamheid en
Circulaire economie (DC), waar de politieke partijen zitting hebben die ook in de
gemeenteraad zitten. Het initiatiefvoorstel is inhoudelijk besproken. Het initiatief Amsterdam
veilige haven voor vis heeft het in beide vergaderingen van de commissie DC niet gehaald.
Tóch heeft de PvdD er alsnog voor gekozen om het voorstel op 20 september 2023 in
stemming te brengen tijdens de gemeenteraad. Ook hier is het voorstel verworpen. 12
Oktober 2023 volgde een volgende gemeenteraadsvergadering waarna de PvdD zeven
moties indiende die betrekking hadden op de visrechtenovereenkomst. Daarvan zijn drie
moties verworpen en vier aangenomen. Met als eindresultaat dat de vernieuwde
huurovereenkomst voor de periode 2024-2030 ondertekend kan worden. 
Het daadwerkelijke ondertekenen heeft nu (maart 2024) nog niet plaats gevonden en ter
bescherming van haar visrechten heeft de Amsterdamse Hengelsport vereniging, een
verlenging van de lopende huurovereenkomst gevraagd, bij de Kamer voor de Binnenvisserij.

Diverse afstemmomenten, overleggen geweest tussen de AHV en
SVN (Wouter de Groot)23-02-23

Regulier overleg met de gemeente over vernieuwen huurovereenkomst en het
visplan voor gemeentelijk wateren. 
Bespreken van het initiatiefvoorstel met de gemeente t.w. Priscilla Paulussen

14-03-23

Gemeente Amsterdam t.w. Stella Vlasman, neemt contact op met de AHV en betrekt
vereniging bij het beantwoorden van vragen van de wethouder. 
Zie bijlage 2.

20-03-23

Wouter de Groot (SVN) dient de schriftelijke reactie op het initiatiefvoorstel en de
inspreektekst Nathalie van den Berg in namens de AHV. 
Zie voor beide bijlage 3.

22-03-23



TIJDSLIJN VERVOLG

Tijdens de gemeenteraad is het Initiatiefvoorstel PvdD verworpen. Ja21
vertegenwoordiger, mevr. Nanninga heeft een motie ingediend om een stilzwijgende
verlenging van de huurovereenkomst als standaard in te stellen (=verworpen). 
Zie bijlage 4

20-09-23

Op deze gemeenteraad probeert de PvdD alsnog de hengelsport te dwarsbomen door ad
hoc zeven nieuwe moties in te dienen. Drie zijn er verworpen, w.o. het verbod op vislessen
op scholen. Daarover is vooraf aan de raadsvergadering informatie uitgewisseld en heeft
wethouder Zita Pels het standpunt ingenomen dat de overheid zich niet  dient te
bemoeinen met de inhoudt van lesprogramma’s.
Vier moties zijn wél aangenomen, eerste het aanleveren van jaarverslagen en visplannen;
deed de AHV al. Ten tweede reactie op de motie van Ja21 om nooit over te gaan tot
stilzwijgend verlengen van de huurovereenkomst. De derde en vierde motie betrof de
opdracht om met de AHV in gesprek te gaan over weerhaakloos vissen en loodvrij vissen.
Deze moties zijn dus ook aangenomen en gesprekken daarover zijn al gevoerd.

12-10-23

Het Visplan Amsterdam zoals afgesproken in de lopende huurovereenkomst is
gereed en ter download aangeboden aan de gemeente Amsterdam. Op de 10e en
nogmaals op de 26e januari.

10 en 26-01

2024

Tot deze datum is het Visplan Amsterdam niet door de gemeente
gedownload. Reden tot ongerustheid, waardoor alsnog is overgegaan tot
het aanvragen van verlenging van de lopende huurovereenkomst bij de
Kamer voor de Binnenvisserij.

31-01-24

De gemeente Amsterdam heeft ineens wél het visplan gedownload en zal conform de
afspraken zorgdragen voor verdere verspreiding.

01-02-2024

Hét tekenmoment van de nieuw overeengekomen huurovereenkomst.22 -03-2024

De AHV ontvangt een mail van de gemeente Amsterdam, Stella Vlasman, met de
mededeling dat op 7 september het gewijzigd initiatiefvoorstel op de agenda staat
bij de DC-vergadering. 

28-08-23

Er wordt  een werkgroep samengesteld die zich met de voorbereidingen gaat
bezighouden. Bestaande uit bestuursleden, vrijwilliger en een sportvisser van de
AHV, Belangenbehartiger van SMWN en Task Force SVN.

28-08 /

01-09-23

De schriftelijke concept-reactie op het gewijzigde initiatiefoorstel en concept-
inspreektekst van vertegenwoordiger van de jeugdcommissie AHV (Daan
Rijpkema) zijn gereed.

01-09-23

Het gewijzigde initiatiefvoorstel is behandeld tijdens de DC-vergadering. Drie sprekers
spraken in namens de sportvisserij: Juul Steyn, Hans Sibbel en Daan Rijpkema. Ook
waren er heel veel sportvissers aanwezig, zoveel dat de publieke tribune vol zat en de
hal van de Stopera ook goed gevuld was. Op schermen kon de DC-vergadering
gevolgd worden.
Ook dit keer kreeg het initiatiefvoorstel geen meerderheid.

07-09-23


